
Anne Almet: Meil on väärtused, millest me kinni peame ja seda tunnetatakse 

Kõnelesin matemaatikaõpetaja Anne Almetiga, kes lõpetas Tallinna Ülikoolis 1986. aastal 
matemaatika-füüsika eriala ning kellel jookseb Tallinna 32. Keskkoolis juba viies aasta 
õpetajana. Õpilastele on ta silma jäänud oma positiivsusega. 

Olete meie kooli vilistlane, ent kuidas te siia õpetama sattusite? 

Mind tegelikult kutsuti siia. Kuna matemaatikaõpetaja Kadri Pensa lahkus meie hulgast ning siia 
vajati uut inimest, siis pöörduti minu poole, et kas võiksin tulla õpetajaks. Kuna see sobis teiste 
asjaoludega kokku, siis võtsingi selle julguse ja pakkusin ennast siia tööle. 

Mis on 32. Keskkoolis muutunud võrreldes teie kooliajaga?  

Kindlasti on palju muutusi. 
Mina tulin siia õppima siis, 
kui koolimaja oli 
üheaastane ja nüüd, kui 
koolis on tehtud 
kapitaalremont, on väga 
palju muutunud. Teiseks on 
koolikorraldus muutunud ja 
veel aula on tagurpidi. Lava 
oli enne teisel pool. !
Miks valisite just õpetaja 
ameti? 

Minu soov oli tegelikult 
saada kunstiõpetajaks, kuna 
mul oli väga hea 
klassijuhataja õpetaja Kersti 
Taev, kes oli kunstiõpetaja. 
Kui ma läksin Tallinna 
Ülikooli 
ettevalmistuskursustele, siis 
sealne matemaatikaõpetaja 
ütles mulle: “Sina, tüdruk 
pead õppima 
matemaatikat!”. Nina 
uhkust täis läksingi õppima 
matemaatikat ja füüsikat.  

!!!
Anne Almet 1978. aastal, kui ta oli 10. klassi õpilane.             Erakogu       
Tol ajal olid moes ateljees tehtud fotod. 



Mis teile 32. Keskkooli juures kõige rohkem meeldib? 

See, et kool iseennast väärtustab. Meil on väärtused, millest me kinni peame ja seda tunnetatakse. 

Miks on meie kool parem valik, kui kõik teised? 

Tegelikult valib ju igaüks kooli, kus õppida, oma sisetunde ning asukoha järgi. On nii palju 
komponente, mille järgi seda valitakse. Ei saagi öelda, miks peaks just siia tulema, aga kui on 
mitme vahel valida, siis ikka tunnetuse ja õhkkonna järgi. 

Millised on teie hobid? 

Lugemine meeldib, kirjandus; hea meelega käiks teatris, seal käin vähe, tahaks rohkem käia. Ikka 
kunsti poole kaldun. Olen lõpetanud siin koolis kunstiklassi, kunstilise tekstiili eriala. 

Millised õppesuunad siin veel olid? 

Kunstiline tekstiil, poisid said autoõpetust, siis oli teatriklass ja õmblustehnoloogia. All esimesel 
korrusel oli selline klassiruum, kus olid suured tööstusõmblusmasinad.  

Kas Eesti haridussüsteemis on midagi, mida tahaksite muuta? 

Kindlasti on, aga hetkel ei tule küll midagi pähe. 

Mida soovitataksite noorele, kes valib oma koolitee alustamiseks just 32. Keskkooli? 

Naudi oma kooliaega! 

Suur aitäh Anne Almetile, kes leidis aega oma kiires tööpäevas, et võtta vaevaks vastata 
küsimustele! 
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